
 

 

G/F Højager 
 
Referat af generalforsamling den 29.11.2017 - afholdt hos Martin i nr. 97. 
 

1) Valg af dirigent: Kasper Trab Stidsen – nr. 74 
- Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indkaldt.  
Valg af referent: Mads Priess-Sørensen – nr. 103 

 
2) Beretning ved formand Michael – nr. 140. Beretningen findes på www.hojager.net 

 
3) Aflæggelse af regnskab ved kassere Kim Henriksen. – nr. 77.  

 
- Der har været nogle ekstra udgifter ifm. de grønne arealer fra den tidligere 

anlægsgartner og legepladsen var blevet ca. kr. 13.000,- dyrere end budget-
teret. 

- I alt kom vi ud af med et underskud på ca. kr. 37.000,- 
 

4) Gennemgang af budget.  
 
- Der budgetteres med et lille overskud på kr. 11.000,- for næste regnskabsår. 
- Der er afsat kr. 10.000,- til diverse anskaffelser 
- Der er budgetteret med ekstra kr. 12.000,- til grønne arealer ift. den faste 

pris, i det beløb har bestyrelsen derved mulighed for at indhente tilbud om 
klipning af vejtræer mv. 

- Uændret kontingent på kr. 3.000,- pr. år blev vedtaget. 
 

5) Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 

- Kim nr. 77 var på valg og ønskede ikke at genopstille efter 6 år i bestyrelsen. 
- Lars nr. 107 var på valg og ønskede ikke at genopstille efter 5 år i bestyrelsen. 

 
- Fra stikvej 1 blev Niels Findsen – nr. 71 valgt. 
 
- Fra stikvej 3 blev Mads Priess-Sørensen – nr. 103 valgt. 
 
Begge suppleanter var på valg og genopstillede ikke. De to nye suppleanter blev i 
stedet: 
 
- Lasse Kristensen - nr. 112 
- Mikkel Bjerg - nr. 132 

 
6) Valg af revisor. 

 
- Morten Olesen – nr. 92 var på valg og genopstillede. Han blev genvalgt uden 

modkandidater. 
- Lars Kristensen – nr. 108 var på valg som suppleant. Han modtog også gen-

valg uden modstand. 
 

7) Indkommende forslag. 
 

- Bestyrelsen forslog en ændring af vedtægterne § 18. stk. 2.  
- Forslaget gik på at ændre vedtægten så det fremadrettet ikke behøver at 

være medlemmer fra hvert enkelte stikvej der er repræsenteret i bestyrelsen. 
Det skal være dem der har lyst. Der blev i stedet foreslået et alternativ, som 
Morten fra nr. 92 udfærdiger, med at der forslaget udvides så der skal foreta-
ges lodtrækning, såfremt der stadig ikke er nogen frivillige. 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 




